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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli kérdés
dr. Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Balog Zoltá n
miniszter úrhoz:

„ Mi lesz a várólistákkal? ”

címmel ,
amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Zombor Gábor egészségügyért felel ős államtitkár bejelentette, hogy népegészségűgyi szemléletű
átalakítás várható az egészségügyben. Az általa felvázolt tervek között viszont nem olvasható ,
hogy hogyan kívánja csökkenteni a várólisták számát .

Az OEP számításai szerint 8 milliárd forintból fel lehetne számolni a várólistáka t
Magyarországon. A Kormány tavaly ennek az összegnek csupán egytizedét, 800 millió forinto t
szánt arra, hogy a kórházak felgyorsítsák a térd- és csípőprotézis-beültetéseket . Az országos
várólista-nyilvántartás szerint csípőprotézisre ez év elején 656 nap volt az átlagos várakozási idő ,
és majdnem 9200-an álltak sorban, most 487 napot kell átlagosan a beavatkozásra várni, és a
listán 8346-an vannak. Térdprotézisért idén január elején10272-en álltak sorba, átlagosan 90 6
napig, most 9721-en várakoznak, átlagosan 743 napig .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

• Hogyan kívánja csökkenteni a Kormány a várólisták számát ?

Budapest, 2014. október ,24

	

ÜdvőzletteL:
Velez Arpád

MSZP
országgyű lési képviselő
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